
FAU-møte 20.10.2021 
 
Tilstede:  

Frida Cathrine Aarli (5A), Helene Heggenes (vara 2B), Johanna Johansson (2A), Marius Omdal (4B), 
Line Omdal (6A), Dorota Cheikh Sulaiman (7A), Ingvill Rosenlund (1C), Anders Tvedt (2C), Martine 
Haaland (vara 1B), Gunnar Egge (3C), Erik Dahl-Paulsen (4A), Marie Jensen Bremerthun (1B), Vegard 
Richardsen (vara 4B), Karen Silset (6C), Nina Marie Fossen (1A), Erik Romslo Kleppe (vara 5B), Linn 
Baug (6B), Eric Bernhard Jensen (3A), Sandra Waage (7B)  og Renate Macpherson (rektor) 

Informasjon fra rektor: 
• FAU har besluttet at det skal være foreldremøte på våren. Imidlertid har det vært litt lite 

oppmøte på disse. Det bør derfor diskuteres hva foreldrene ønsker å ta opp på disse møtene. 
Planlagt foreldremøte i februar. 

• Hvert år har vi kvalitetsoppfølging. Skal gjennomføres innen 2022. Noen fra FAU deltar på 
dette (første del av møtet). 

• Skal ha en brukerundersøkelse i regi av Udir. FAU bør diskutere hvordan flest mulig kan svare 
på denne. 

• Ifølge LK20 er medvirkning et stort tema. Måter dette gjøres på: 
o Elevråd 
o Involverer elever og foreldre i ulike arrangementer 
o FAU 
o SU 
o Andre forslag: 

▪ Elevsentrert rektormøte (ca 16 elever pr gang - bredt utvalg elever). 
Planlegger å ha 5 slike i løpet av skoleåret 

▪ Foreldresentrert møte (åpen dør siste tirsdag i måneden frem til kl 17). Der 
kan man ta opp generelle tema. Kommet tilbakemelding på at foreldre 
opplever å få for lite informasjon 

▪ Rektor ønsker at FAU skal diskutere dette og komme med våre vurderinger 
• Haukedalen skole har nå ett klasserom for lite. Derfor er sløydsalen borte. Har også mistet 

spesialrom, samt at SFO bruker biblioteket. Paviljongen skal løse dette. Paviljong er på 400 
kvadrat og inneholder 2 klasserom, noen møterom, personalrom++. Det er viktig at FAU er 
godt påkoblet planlegging av paviljongen. Det har vært noe forsinkelse, men rektor tror 
paviljong vil være på plass i løpet av våren. Et viktig spørsmål er hvordan Haukedalen kan 
kompensere for mistet uteområde. 

FAU-leder: 
• Ansvar i FAU 

o TV-aksjonen 
o Halloween-feiring (neste år) 
o Skoledisco 
o Foreldreforedrag + eget for fjerde trinn (spesielt på digitale medier) 
o Kvalitetsoppfølging 
o Finansiering av 17. mai, igangsette komiteen 
o Refleksdagen, trafikksikring (oppfølging av plan) 
o SU 
o Velge leder, nestleder, kasserer og sekretær 

• Grupper 



o Trafikksikring 
o Fagutvikling 
o Sosiale arrangement 
o Kvalitetsoppfølging 
o Evt. grupper ved behov (tidligere har det f.eks. vært korona, nærmiljøanlegget ol.) 

▪ Kan være aktuelt med gruppe knyttet til paviljong i år 
• Særlig fokus kommende år: 

o Trafikksikring 
o Paviljong 
o Sosiale arrangement 

• Facebookgruppe - FAU Haukedalen skole 
o Rektor informerer om nyheter der og når nye saker legges ut på skolens 

hjemmesider, så videreformidler FAU-representantene til sine klassegrupper 
o Både representant og vara legges til medlem, vara ved behov 
o Alle bør søke denne opp og be om bli medlem, FAU-leder er administrator og har 

ansvar for å legge til alle i denne gruppen 

TV-aksjonen (ved Karen) 
• FAU har ansvar for TV-aksjonen på Haukedalen. Har opprettet en arbeidsgruppe som 

gjennomfører i år. 
• Har så langt 34 bøssebærere, men mangler 16 (helst 18). Det oppfordres derfor FAU-repr. om 

å trykke på å skaffe bøssebærere. Bør dele informasjon om dette på klassens 
facebookgruppe 

• Rektor sender ut mail og lager sak på hjemmesiden 
• Kaffi og kaker i gymsalen etterpå 
• Skal være skoleløp på fredag 22. oktober 
• Det er vipps-løsning på innsamlingen i tillegg til vanlig bøsse 
• Ingen stor jobb å være med på. Fungerer godt å ha med barn 

Ansvarsfordeling 
• Styret vil bestå av: Sandra Waage, Anders Tvedt og Øyvind Berg og Johanna Johansson. Styret 

konstituerer seg selv i rollene som leder, nestleder, sekretær og kasserer. 
• FAU-representanter må være med å ta ansvar for grupper. FAU-leder informerer ut om de 

ulike gruppene slik at man kan vurdere hvilken man ønsker å være en del av 
• Trafikksikringsgruppe: Mariann fortsetter i denne 

 

Annet 
Siste året har det vært lite sosiale arrangementer pga korona. Dette vil det bli mer av videre. Det er 
mulig å få inn penger til arrangementer (f.eks. fra Sparebanken Vest kan man få inntil 10.000). 

https://prosjektmidler.spv.no/slik-soker-du-stotte-fra-heia-nabolaget/ 
Bør gjennomføres en markering for åpning av nærmiljøanlegget. 
 
Facebook videreføres som kommunikasjonskanal utenom møteinnkallinger. På møter er det 
forventet at representant stiller, og vara kun ved behov. Møteinnkalling vil likevel gå til alle, med vara 
som kopi for informasjon. 
 
Normalt sett møte i kvartalet + ved behov. Nytt møte omtrent i slutten av november. Kan vurderes 
videre om vi vil ha noen møter over Teams. Det kan også bli aktuelt å ta noen møter litt senere på 
kvelden, f.eks. kl 19 eller 20. 

https://prosjektmidler.spv.no/slik-soker-du-stotte-fra-heia-nabolaget/


 
Trenger en ekstra person til refleksdagen. Vanligvis gjennomføres denne nærmere 1. desember på 
Haukedalen. Line Omdal kan stille på dette. Fokus på at 1. trinns elever får reflekser. Kan kanskje 
også involvere 7. klassingene som følger opp de nye førsteklassingene nå. Premie til klassen der flest 
har gått med refleks.  
 
Rektor: Torsdag 21.oktober kommer hele Idrettsseksjonen for å se på Haukeplassen.  
 

Referent: Anders Tvedt 


